
PROTOKOLL 
 

 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Plankomitéen Eiendomsavdelingen 14.05.2008 
 
FRA SAKSNR:  7/08 FRA KL: 1800 
TIL SAKSNR: 10/08 TIL KL: 2100 

 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 5 av 5. 
 

Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
 
 
 
Møtende medlemmer:  
 
Grete Grindal Patil (Krf), Jan Sjølli (Sv), Hilde Kristin Marås (H), Joar Solberg (A), Odd 
Rønningen (Sp) 
 
 
Møtende varamedlemmer:  
 
 
Fra administrasjonen møtte: 
 
Plankomiteens sekretær Ole Harald Aarseth  
Teknisk sjef Arnt Øybekk 
 
Diverse merknader:  
 
 
 
Godkjent __________ av leder Grete Grindal Patil 
 
 
Underskrift:_______________________________ 

 



SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
7/08 08/1060  
GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL FRA MØTET 28.02.2008  
 
8/08 08/997  
KULTURSKOLEN, BANKVEIEN 1 - BRANNSIKRING OG OPPGRADERING. FORSLAG 
TIL LØSNING PÅ FORVENTET BUDSJETTOVERSKRIDELSE. 
 
9/08 08/994  
NORDBYTUN UNGDOMSSKOLE - DELPROSJEKT  3 - PLANKOMITEENS VIDERE 
GJENNOMFØRING ETTER FORMANNSKAPETS VEDTAK 34/08 
 
10/08 08/845 Ofl §5a jf fvl § 13 
FRYDENHAUG BARNEHAGE - UTVIDELSE FRA 3 TIL 5 AVDELINGER 
PLANKOMITEENS VALG PÅ ENTREPRENØRER, ETTER INNKOMNE TILBUD. 
 
 
EVENTUELT 



 
Utv.sak nr. 7/08  
GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL FRA MØTET 28.02.2008  
 
Plankomitéens vedtak 14.05.2008: 
Protokoll fra plankomiteens møte 28.02.08 ble godkjent uten merknader. 
 
 
 
 
 
  



 
Utv.sak nr. 8/08  
KULTURSKOLEN, BANKVEIEN 1 - BRANNSIKRING OG OPPGRADERING. 
FORSLAG TIL LØSNING PÅ FORVENTET BUDSJETTOVERSKRIDELSE. 
 
Innstilling til plankomiteen: 

1. Investeringsramma for rehabilitering av kulturskolen økes fra kr 12 485 000 til 
kr. 17 185 000 

2. Rådmannen viser finansiering av manglende bevilgning, kr. 4 700 000, i 
budsjettjusteringssak i forbindelse med 1. tertialrapport. 

 
Plankomitéens behandling 14.05.2008: 
Plankomiteen fremsatte følgende punkt 3. til innstillingen: 
 

3. Plankomiteen minner rådmann om reglement for plankomiteen, punkt 7.3 siste avsnitt, 
      vedrørende prosedyre ovenfor plankomiteen når vedtatt kostnadsramme overskrides. 

 
Votering: 
Innstillingen med nytt punkt 3 ble enstemmig vedtatt.  
 
Plankomitéens vedtak 14.05.2008: 

1. Investeringsramma for rehabilitering av kulturskolen økes fra kr 12 485 000 til 
kr. 17 185 000 

2. Rådmannen viser finansiering av manglende bevilgning, kr. 4 700 000, i 
budsjettjusteringssak i forbindelse med 1. tertialrapport. 

3. Plankomiteen minner rådmann om reglement for plankomiteen, punkt 7.3 siste avsnitt,  
      vedrørende prosedyre ovenfor plankomiteen når vedtatt kostnadsramme overskrides. 



 
Utv.sak nr. 9/08  
NORDBYTUN UNGDOMSSKOLE - DELPROSJEKT  3 - PLANKOMITEENS 
VIDERE GJENNOMFØRING ETTER FORMANNSKAPETS VEDTAK 34/08 
 
Innstilling til plankomiteen: 

1. Kommunestyret har vedtatt at Nordbytun ungdomsskole skal bygges slik 
romprogrammet tidligere er vedtatt i K-sak 78/05. I tillegg til aula må det da bygges et 
rom tilsvarende naturfagrommet. 

2. Fyrrommet må rehabiliteres og det må bygges nytt styringssystem for varme. 
3. Prosjektets ramme utvides fra kr. 43 400 000 til kr. 49 300 000  
4. Rådmannen kommer tilbake med manglende finansiering i forbindelse med 

handlingsprogram og økonomiplan for 2009-2012. 
 
 
Plankomitéens behandling 14.05.2008: 
Plankomiteen fremsatte forslag til endret innstilling som følger: 
 

1. Som innstillingens punkt 1. 
2. Plankomiteen ber prosjekteringsgruppa innpasse heis mellom etasjene i henhold til 

krav om universell utforming. 
3. Prosjekteringsgruppa tilskrives om å fortsette prosjekteringsarbeidet i henhold til 

vedtatt forprosjekt av 10.06.2006, med tillegg av heis. 
4. Plankomiteen ber administrasjonen fremlegge konkret utredning av energiløsning og 

styringssystem for hele skolen også inkludert svømmehall og idrettshall, som deretter 
legges frem for behandling i neste møte, 04.06.08 kl 1800. 

 
 
Votering: 
Endret innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Plankomitéens vedtak 14.05.2008: 

1. Kommunestyret har vedtatt at Nordbytun ungdomsskole skal bygges slik 
romprogrammet tidligere er vedtatt i K-sak 78/05. I tillegg til aula må det da bygges et 
rom tilsvarende naturfagrommet. 

2. Plankomiteen ber prosjekteringsgruppa innpasse heis mellom etasjene i henhold til 
krav om universell utforming. 

3. Prosjekteringsgruppa tilskrives om å fortsette prosjekteringsarbeidet i henhold til 
forprosjekt av 10.06.2006, med tillegg av heis. 

4. Plankomiteen ber administrasjonen fremlegge konkret utredning av energiløsning og 
styringssystem for hele skolen også inkludert svømmehall og idrettshall som deretter 
legges frem for behandling i neste møte i plankomiteen 04.06.08 kl 1800. 

 



 


